

GENERAL INFORMATION
about the
BULLETIN
of the INTERNATIONAL ASSOCIATION
OF ENGINEERING GEOLOGY

The BULLETIN of the IAEG is the official organ of the International Association of Engineering Geology.

It is bilingual, English and French.

It publishes tentatively bi-annually:

- Scientific and technical communications pertaining to Engineering Geology in general. The articles selected by the National Committees of Engineering Geology and the Editorial Board are fundamentally original although they may also be translations of articles initially published in periodicals of limited circulation. The authors may be members or non-members of the Association (See the notice on "presentation form of manuscripts").
- Information about the International Association, national groups and news of professional concern.
- Bibliographical analyses and book reviews.

A correspondence and discussion column is open to all readers.

INFORMATIONS GENERALES
sur le
BULLETIN
de l'ASSOCIATION INTERNATIONALE
DE GEOLOGIE DE L'INGENIEUR

Le BULLETIN DE L'AIGI est l'organe officiel de l'Association Internationale de Géologie de l'Ingénieur.

Il est bilingue, anglais et français.

Il publie, avec une périodicité initiale semestrielle:

- *Des communications scientifiques et techniques se rapportant à la Géologie de l'Ingénieur au sens large. Ces articles sélectionnés par les Comités Nationaux de Géologie de l'Ingénieur et par le Comité de rédaction, seront en principe originaux mais pourront aussi être des traductions d'articles initialement publiés dans des périodiques à diffusion limitée. Les auteurs peuvent être membres ou non membres de l'Association (Voir la notice "présentation des manuscrits").*
- *Des nouvelles de l'Association Internationale, de groupements nationaux et des informations d'intérêt professionnel.*
- *Des analyses bibliographiques et des revues d'ouvrages.*

Une rubrique de correspondance et de discussions est également ouverte.

SUBSCRIPTION TO THE BULLETIN / ABONNEMENT AU BULLETIN

ANNUAL SUBSCRIPTION TO THE BULLETIN WITHOUT ADHESION TO THE ASSOCIATION

ABONNEMENT ANNUEL AU BULLETIN SANS ADHESION A L'ASSOCIATION

12 \$ U.S.

SUBSCRIPTIONS – It is possible to subscribe without being a member at the price of 12 \$ U.S. per year, handling and postage included. Please address subscription requests to

Dr. R. WOLTERS
Geologisches Landesamt NW
D – 415 K r e f e l d
De-Greiff-Str. 195, Postfach 1080
Western Germany

Subscription prices for Association Members, with annual fees, are noted in detail under the heading "Adhesion to the IAEG".

ADVERTISEMENTS – Information about advertising will be furnished upon request to the same address.

ABONNEMENTS – Il est possible de s'abonner sans être membre au prix de 12 \$ U.S. par an, frais d'envoi compris. Prière d'adresser les demandes d'abonnement à

Dr. R. WOLTERS
Geologisches Landesamt NW
D – 415 K r e f e l d
De-Greiff-Str. 195, Postfach 1080
République fédérale d'Allemagne

Pour les membres de l'Association, les taux de cotisations avec ou sans le bulletin sont détaillés sous le titre "Adhésion à l'Association".

PUBLICITE – Les informations relatives à la publicité seront fournies sur simple demande à la même adresse.